

1. Campaign Period: Starting from 1<sup>st</sup> April 2025 to 31<sup>st</sup> May 2025 or (the "Campaign Period")
  2. The customer is eligible 1% cashback on aggregate Smart Sukuk Certificates purchased by the customer and executed during the Campaign Period for total value of USD 5000 and above
  3. Cashback is capped at USD 1,000 during the Campaign Period
  4. All customers who execute a purchase of Smart Sukuk Certificates on the Platform within the Campaign Period are eligible for cashback in accordance with the Campaign Terms and Conditions
1. فترة الحملة الترويجية: من 1 أبريل 2025 ولغاية 31 مايو 2025 ("فترة الحملة الترويجية")
  2. إن المتعامل مؤهل للحصول على إرجاع نقدي بنسبة 1% من إجمالي مبالغ معاملات شراء شهادات الصكوك الذكية والتي تم تنفيذها خلال فترة الحملة الترويجية بقيمة تساوي 5000 دولار أميركي وما فوق.
  3. إن الحد الأقصى لمبلغ الإرجاع النقدي خلال فترة الحملة الترويجية هو 1000 دولار أميركي
  4. إن جميع المتعاملين الذي يقومون بمعاملات شراء لشهادات الصكوك الذكية عبر المنصة مؤهلون للحصول على الإرجاع النقدي وفقاً لشروط وأحكام الحملة الترويجية

### General Terms and Conditions

### شروط وأحكام عامة

1. ADIB reserves the right, at its absolute discretion, to vary, delete or add to any of these Terms and Conditions from time to time. ADIB customers will be notified 60 calendar days prior to any change to General Terms and Conditions.
  2. ADIB's decision and records regarding the cashback will be final and legally binding.
  3. Subject to the applicable Terms and Conditions, the cash back will be paid at the end of the Campaign Period. at the sole discretion of ADIB.
  4. All other Account Terms and conditions and the General Terms and Conditions for Accounts and Islamic Banking Services shall be applied
1. يحتفظ مصرف أبوظبي الإسلامي، وفقاً لتقديره المطلق، بالحق في تغيير أو حذف أو إضافة أي من هذه الشروط والأحكام من وقت لآخر. سيتم إخطار متعاملي مصرف أبوظبي الإسلامي قبل 60 يوماً ميلادياً بأي تغيير في الشروط والأحكام.
  2. سيكون قرار مصرف أبوظبي الإسلامي وسجلاته المتعلقة بالإرجاع النقدي نهائياً وملزماً قانوناً.
  3. وفقاً للشروط والأحكام المطبقة، سيتم دفع مبالغ الإرجاع النقدي بنهاية الحملة الترويجية ووفقاً لتقدير المصرف المنفرد.
  4. تطبق جميع شروط وأحكام الحساب الأخرى والشروط والأحكام العامة للحسابات والخدمات المصرفية الإسلامية.
- [banking-service-agreement-bwb.pdf\(adib.ae\)](banking-service-agreement-bwb.pdf(adib.ae))
5. Any provisions not stipulated in these Terms and Conditions shall be subject to the provisions of the Account Terms and Conditions and the provisions of the General Terms and Conditions for Accounts and Islamic Banking Services as amended, varied, replaced or superseded from time to time. ADIB customers will be notified 60 calendar days prior to any change.
  6. These Terms and Conditions shall be governed by and construed in accordance with the Federal laws of the UAE as applied by Abu Dhabi courts to the extent such laws do not conflict with the rules and principles of the Islamic Shari'a as set out in the Shari'a Standards of the of Accounting and Auditing Organization of the Islamic Financial Institutions and/ or as interpreted/ Determined by ADIB's Internal Shari'a Supervisory Committee. Abu Dhabi courts shall have exclusive jurisdiction over any matters or dispute arising out of or related to this Agreement. Notwithstanding the foregoing, ADIB shall have the right to take proceedings against the Customer in whatsoever jurisdiction it deems fit, taking proceedings in any one or more jurisdictions by ADIB shall not preclude the taking of proceedings in any other jurisdiction, whether concurrently or not.
5. إن أي أحكام غير منصوص عليها في هذه الشروط والأحكام سوف تخضع لشروط وأحكام الحساب والشروط والأحكام العامة للحسابات والخدمات المصرفية الإسلامية كما يمكن تعديلها أو تغييرها أو استبدالها من وقت لآخر. سيتم إخطار متعاملي مصرف أبوظبي الإسلامي قبل 60 يوماً ميلادياً من أي تغيير.
  6. تخضع هذه الشروط والأحكام للقوانين الاتحادية في الإمارات العربية المتحدة كما هي مطبقة من قبل محاكم إمارة أبوظبي، إلى الحد الذي لا تتعارض فيه هذه القوانين مع أحكام ومبادئ الشريعة الإسلامية وفقاً لما هو محدد في المعايير الشرعية الصادرة من هيئة المحاسبة والمراجعة للمؤسسات المالية الإسلامية و/أو كما تفسرها/ تحدها لجنة الرقابة الشرعية الداخلية للمصرف. يكون لمحاكم أبوظبي الاختصاص الحصري للنظر في أي مسألة أو نزاع يثار أو يتعلق بهذه الشروط والأحكام. بغض النظر عما ذكر أعلاه، فإنه يحق للمصرف إقامة الدعاوى ضد المتعامل في أي منطقة اختصاص أخرى يراها مناسبة، كما لا يمنعه اتخاذ إجراءات في اختصاص واحد أو أكثر من اتخاذ إجراءات أخرى في أي اختصاص آخر في نفس الوقت أو أي وقت آخر.
- [banking-service-agreement-bwb.pdf\(adib.ae\)](banking-service-agreement-bwb.pdf(adib.ae))